
P R O T O K Ó Ł  Nr XVIII/2020 

z XVIII sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 20 marca 2020r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 

  

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański   o godz. 17:00 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 

nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej    

sesji przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji XVIII sesji Rady Gminy. 

3.Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4.Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Gminy. 

5.Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z            

   realizacji  uchwał. 

6.Informacja z działalności Rady Gminy w okresie   

   międzysesyjnym. 

7.Przeprowadzenie wyboru kandydata z gminy Kraszewice na     

   ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie. 

8.Podjęcie uchwał w sprawie : 

1)niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na   

   2021 rok   środków na fundusz sołecki, 

2)wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie w     

   wyborach         

   uzupełniających na kadencję 2020-2023 

9.Interpelację i zapytania Radnych. 

10.Odpowiedzi na interpelację i zapytania. 

11.Wnioski, informacje i wolne głosy. 

            12. Zakończenie obrad. 

Porządek obrad został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 12 

głosów, jestem przeciw 0 głosów, wstrzymuję się 0 głosów 

 

Radna Stanisława  Zdych zaproponowała aby sprawozdanie Wójta nie było 

czytane tylko przekazane na maila 

Radna Małgorzata Broniecka stwierdziła , że mieszkańcy chcieliby usłyszeć co 

dzieje się w naszej gminie, dlatego prosi aby było odczytane . 

Wójt Gminy poinformował , że przeczyta z  sprawozdania najważniejsze rzeczy 

i wyśle całość na maila radnym 

   

 



 

 

Punkt 3. Wybór   Sekretarza obrad sesji  

Na Sekretarza Obrad XVIII Sesji Rady Gminy wybrany został radny Paweł Ilski  

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił sekretarza o wypowiedź na temat 

protokołu  z XVII sesji 

Sekretarz XVII sesji Sylwester Gołdyn  prosił aby przyjąć protokół na kolejnej 

sesji 

 Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 12, 

jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0 

 

 

Punkt 5.Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i 

realizacji   uchwał. 

Wójt Gminy przedłożył Radzie sprawozdanie nt. swojej działalności    i z 

realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym, a więc od ostatniej sesji   w dniu 

21 lutego 2020r.   

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania radni  mieli następujące uwagi i zapytania  

Radny Karol Golanowski podziękował za przebudowę drogi na ul. Kwiatowej 

wszystkim , którzy się do tego przyczynili a w szczególności Panu Wójtowi 

 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący, Artur Chowański    przedstawił radnym sprawozdanie z 

działalności Rady Gminy 

W dniu 8 marca (niedziela) wspólnie z radnymi i sołtysami oraz pracownikami 

UG zorganizowaliśmy Gminny Dzień Kobiet. Bardzo dziękuję wszystkim 

Panom za pomoc, a Paniom za obecność. 

Odbyło się posiedzenie komisji rewizyjnej 

Przewodniczący prosił Radną Małgorzatę Broniecką o  przedstawienie 

sprawozdania z tej komisji 

Radna Małgorzata Broniecka przedstawiła  protokół z komisji rewizyjnej , 

który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania: 

Radny Artur Chowański zapytał, czy dobrze zrozumiał że zaległości 

zmniejszyły się tylko od opłat za wodę a reszta wzrosła. Był taki pomysł  w 

tamtej kadencji, rada to rozważała aby powiązać opłatę za śmieci z opłatą za 

wodę. Może można by do tego wrócić, bo jeśli ta ściągalność za wodę jest dobra  

to można by to rozważyć, a tu mamy o 100% więcej w zaległościach w opłatach 

za śmieci. 



Wójt Gminy poinformował, że jeśli chodzi opłatę za śmieci to stanowczo 

wzrosła stawka, dlatego są większe zaległości a te same osoby nie płacą co w 

zeszłym roku. 

Radny Artur Chowańki stwierdził, że może jeśli byłoby to powiązane z wodą ta 

ściągalność byłaby lepsza. 

 

7.Przeprowadzenie wyboru kandydata z gminy Kraszewice na     

   ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącą zespołu ds. kandydata na 

łąwnika  Radną Małgorzatę Broniecką do przedstawienia opinii w sprawie 

kandydatów na ławnika.  

Radna przedstawiła pozytywną opinię zespołu  Rady Gminy Kraszewice który 

opiniował kandydatów na ławników do Rejonowego Sądu w Ostrzeszowie . 

Kandydaci to Jan Łebek i Marzena Błaszczyk. 

 Radna poinformowała, że przyszła również opinia Komendanta 

Wojewódzkiego Policji na temat kandydatów na ławników 

Przewodniczący rady pinformował, że przechodzimy do wyboru komisji 

skrutacyjnej 

Radna Małgorzata Broniecka zaproponowała kandydaturę następujących osób: 

Marcin Cichosz, Sylwia Kolenda, Karol Golanowski. Radni zgodzili się aby być 

członkami komisji skrutacyjnej . 

Przewodniczący Rady zawnioskował o zamknięcie listy do komisji  skrutacyjnej 

i poddał wniosek pod głosowanie. 

Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem 

przeciw 0, wstrzymuję się 0 

 

Następnie przewodniczący rady zapytał kto jest za tym aby w komisji 

skrutacyjnej były następujące osoby : Marcin Cichosz, Sylwia Kolenda, Karol 

Golanowski 

Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem 

przeciw 0, wstrzymuję się 0 

Przewodniczący Rady poinformował, że aby komisja mogła się ukonstytuować 

proszę komisję o wybranie spośród członków przewodniczącego. W tym celu 

została zarządzona przerwa. 

Po przerwie Komisja Skrutacyjna poinformowała, że przewodniczącym został 

Marcin Cichosz. 

Przewodniczący Marcin Cichosz przedstawił radnym zasady tajnego głosowania  

Następnie Komisja wyczytywała po kolei wszystkich obecnych radnych którzy 

oddali swój głos na piśmie i wrzucali do urny. 

Przewodniczący rady zarządził przerwę w celu przeliczenia głosów i 

sporządzenia protokołu z wyborów. 



Po przerwie komisja przedstawiła protokół z wyborów w którym 

poinformowała, że 6 głosów zostało oddane na Jana Łebka i 6 głosów na 

Marzenę Błaszczyk 

Sekretarz Gminy poinformował, że w związku z taką samą ilość głosów na obu 

kandydatów w wyborach na ławnika , trzeba będzie to głosowanie powtórzyć na 

kolejnej sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy w związku z tym nie powinniśmy wycofać tę 

uchwałę z porządku? Następnie ogłosił przerwę w celu zasięgnięcia opini radcy 

prawnego w tej sprawie 

 

8.Podjęcie uchwał w sprawie : 

1)niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na  2021 rok   

środków na fundusz sołecki 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy i wyjaśnił , że na spotkaniu z 

sołtysami wyrazili opinię aby nie wyodrębniać środków na fundusz sołecki w 

przyszłym roku  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych  uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XVIII/122/2020 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na  2021 rok   

środków na fundusz sołecki  

(za - 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0głosów), 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu  

 

2)wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie w     

   wyborach   uzupełniających na kadencję 2020-2023 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że po zasięgnięciu opinii radcy 

dowiedział się , że wyniku głosowania Rada Gminy nie podjęła uchwały 

 

Punkt 9.Interpelację i zapytania Radnych 

Radni nie przedstawili żadnych zapytań i interpelacji 

 

Punkt 10.Odpowiedzi na interpelację i zapytania. 
Nie było żadnych odpowiedzi na interpelacje 

 

Punkt 11.Wnioski, informacje i wolne głosy 
   Radni nie przedstawili żadnych wniosków i informacji  

 

 

 Punkt 12. Zakończenie obrad  

 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, 

Skarbnikowi Gminy, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w obradach - 

zamykając tym samym o godz. 18
:39 

XVI sesję Rady Gminy Kraszewice.  
   Protokołowała:                    Sekretarz Obrad XVIII sesji Rady Gminy 

                      

   /-/ Lidia Plewa          /-/ Paweł Ilski 

 

 

 
 


